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1.  Godkendelse af dagsorden. Dog er mødet berammet til 1 

time – fra 10-11.  

 

 

2. referatet er godkendt fra sidst – der spørges ind til billeder 

af personalet i Bryghus Syd. Det arbejdes der på. 

 Der drøftes omkring bedre overblik på Hjemmesiden – det 

er der ikke mulighed for, da de skal være ens.  

 

3. Hjertestarter: 

BPR – havde bedt om, at var sygeplejersker til stede – 

men sektionslederne er sygeplejersker og de mener, at de 

godt kan besvare de spørgsmål.  

Der er flere udbydere af Hjertestartere. Svendborg Kom-

mune sætter ikke hjertestartere op på plejecentre. En hjerte-

starter koster mellem ca. kr. 9.000 og kr. 21.600 og så kom-

mer der vedligeholdelsesomkostninger til også. 

Punktet sættes på næste gang – så medlem af seniorrådet 

Søren Jacobsen kan bringe det med videre.  

Det nævnes, at man kan introducere/spørge ind til om der er 

oprettet Behandlertestamente – ved indflytningssamtalen.  

 Brug for at tage punktet op næste gang. 

 

4. Rengøring af fællesarealer. Evald og Marianne var de 

eneste, der var til stede udover repræsentanter fra Domea til 

afdelingsmøde i Domea.  

 Varsling af huslejestigning – ikke alle har fået besked. Der 

afleveres papirer til hver enkelt. Det blev forlagt til mødet 

omkring Postkasser i alle ældreboliger. Dette er ikke muligt. 

 Rengøring af fællesarealer: der kører en sag i anden kom-

mune i forhold til at det ikke er lovligt at opkræve rengøring 

Referat  

Deltagere: Nanna, Evald, Anne, Nina, Connie 

 

Afbud: Søren, Dorte. 

Fraværende:  

Mødedato: 06.03.23. 

Social, Sundhed og Beskæftigelse 

Plejecenter Bryghus Nord 

Bryggerlunden 2 

5700 Svendborg 

 

connie.middelbo.andersen@svend-

borg.dk 

6. marts 2023 

 

Afdeling: Plejecenter Bryghus Nord 

Ref.  
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af fællesarealer. Afventer afgørelsen. Ny huslejestigning pr. 

01.07.  

 Domea opkræver i alle ydelser de betaler til udendørsarea-

ler, rengøring, mv. Tidligere har Domea betalt et beløb årligt 

til Annette Søby – der sidste år blev brugt til MetteMaj.  

 Vi tager henvendelse til Annette Søby omkring udbetaling af 

beløbet.  

5. forslag til nye ansøgninger om støtte: 

 Sektionslederne spørger i afsnittene om der er noget de 

mangler.  

6. Samarbejde med støtteforeningen: 

opfordre til et samarbejde med støtteforeningen. Der er ge-

neralforsamling i støtteforeningen den 22.03.23.  

 

7. Førstehjælpskursus: - vi bringer det op på sektionsleder-

møde. (Janne Ditlevsen).  

 

8.  Hestestalden. – der sendes formålet med brug af hestestal-

den ud pr. mail til BPR´ medlemmer. Der efterspørges op-

lysning om arrangementer. Annette Søby oplyser, at der 

kommer info ud, når der er arrangementer i hestestalden.  

  

  

9. Evt.  

Samarbejdet med seniorrådet – inviteres til møderne. 

Markvandring – vi spørger Domea om det er muligt at BPR 

kan gå med – BPR vil gerne deltage. Ulrik inviteres til næste 

møde.  

Udprintning af madplan for DC – der hænger madplan i ind-

gangspartiet.  

Materiale fra anden kommune – videresendes.  

Indstilling til ugens buket – Nanna vil indstille. 

Nanna har sat mærker på næsten alle instrumenter. 

Info omkring §71 besøg. Besøg fra folketinget – en gruppe, 

der arbejder med magtanvendelse på ældreområdet, boste-

der m.v. Et positivt og godt besøg.  

Der sendes invitationer ud til nyvalg i BPR – valget afholdes 

den 22.03.23.  

Der efterspørges billeder til Bryggerlunden. 

 

10. Samarb. Med Seniorrådet.  

 Ernæring 

 

  

 

 

 


